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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen lehetősége van az akvakultúrának, ha a 
HORECA leáll? Csak az állami intervenció?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az Ön által adott választ látva "Az akvakultúra tevékenységet végző vállalkozásokat csak állami
intervencióval  lehet  megmenteni  krízishelyzet  során?"  című,  K/10459.  számú  írásbeli  választ
igénylő kérdésemet félreértette.

Kérdésem arra irányult, hogy valóban ennyire sérülékeny a magyar akvakultúra a HORECA leállása
miatt,  hogy elsőnek egy 800 milliós,  majd most  egy 500 millió  forint  keretösszegű támogatást
különítettek  el  minisztérium.  Félreértés  ne  legyen,  inkább  erre  költsük  a  pénz,  mint  valami
felesleges és értelmetlen stadion beruházásra vagy a huszadik Mészáros hotel közpénzből történő
kiglancolására.

Kérdezem Önt:

Milyen lehetősége van az akvakultúrának, ha a HORECA leáll? Csak az állami intervenció?

Budapest, 2020. június 24.
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